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SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING 

 
Indiener: Hamid Riffi 
 

Datum: 10/02/2021  
 
Onderwerp vraag: Kelderbos (Bonheiden) 
 

Toelichtende nota 
 
Zeer eigenaardig dat ik als Mechels gemeenteraadslid vragen heb bij de 
bomenkap in Bonheiden. Natuurpunt heeft de bewoners daarover 
geïnformeerd via een krantje in de brievenbus. 

De reden van de bomenkap zou de herstel van de Heide zijn... Maar over 
hoeveel bomen dit gaat, wordt verzwegen. 
 
In 2011 heeft het OCMW van Mechelen het Kelderbos in erfpacht gegeven aan 

Natuurpunt. Een erfpachtverlening betekent natuurlijk niet dat de gronden 
zomaar werden weggegeven.  Alhoewel uit de communicatie van Natuurpunt 
dit wel blijkt... 
 

Vragen 
- Is het OCMW (als eigenaar) op de hoogte van het kappen van deze bomen? 

Over hoeveel bomen gaat het?  
- Worden deze bomen die op gronden, eigendom van Mechelen gekapt 

ergens anders (in drievoud) geplant? Indien neen, waarom niet? Indien ja, 

waar en hoeveel bomen worden er dan geplant? 
 
 

Hamid Riffi 

10/02/2021 
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